
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 13. februar 2024 
Glentevej afdeling 6 

 
 
Forud for bestyrelsesmødet var der åbent for beboerne, i tidsrummet kl. 19.00-19.30, og et par 
beboere kiggende forbi. 
 
 
Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand  
Niels Christian Skov, næstformand 
Mette Rasmussen, kasserer, sekretær & referent 
Frank Kofoed Sørensen    
Christian Andersen 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
 
1.   Velkomst & godkendelse af dagsorden 
2.   Siden sidst    
3.   Skraldespandsstativer 
4.   Velkomstmateriale til nye beboere, udkast til gennemgang    
5.   Næste møde  
6.   Evt.  
 
 
Velkomst & godkendelse af dagsorden  
Formanden bød velkommen, og dagsordenen blev godkendt. 
 
Siden sidst 
Bestyrelsen har været i gang med at lave haveoptegnelser, og fået en god snak med mange af jer 
beboere. 
 
Kroningen af Kong Frederik, den 14. januar 2024, blev fejret med flag i haverne, altankasserne og 
vinduerne – og med stor opbakning fra jer beboere.  
 
Bestyrelsen holdt den 21. januar 2024 møde med afdeling 5’s bestyrelse, hvor vi talte om 
fællesarrangementer og aktiviteter. Der var mange gode ideer og bestyrelserne er enige om en 
række fællesarrangementer for afdeling 5 og 6.  
Der er aftalt endnu et møde, for at planlægge de kommende arrangementer.  
 
Torsdag den 25. januar 2024, var der for første gang fællesspisning i fælleslokalet, mens fastelavn 
arrangementet 11. februar 2024 desværre blev aflyst pga. for få tilmeldinger.  
 
 
 



Skraldespandsstativer 
Bestyrelsen afventer stadig tilbud på skraldespandsstativer, og rykker for det endnu en gang. 
 
Velkomstmateriale til nye beboere.  
Bestyrelsen drøftede et udkast til velkomstmateriale.  
Velkomstmaterialet vil nu blive rettet til, så nye beboere fremover vil få udleveret alle relevante 
informationer og oplysninger om afd. 6, når de flytter ind. 
 
Næste møde 
Næste møde er den 8. april kl. 17.00 
 
Evt. 
Flere forskellige emner blev drøftet. 
 
Der er observeret en rotte i afd. 6, og bestyrelsen vil derfor gerne opfordre til, at der ikke drysses 
foder til katte og fugle på jorden, da det tiltrækker rotter.  
Der vil blive sendt en separat seddel ud herom, så vi sikrer alle ser budskabet. 
 
SAB’s nye hjemmeside blev også drøftet. Der mangler en del dokumenter under afdeling 6, 
herunder, råderetskatalog m.m., og bestyrelsen vil derfor kontakte administrationen, så det kan 
blive bragt i orden. 
 
 
 
 


